
Tølløse Lokalforum 

 

Referat fra bestyrelsesmøde �rsdag den 7. november 2023 kl. 19. 

Deltagere på mødet: 

Flemming Sommer, Mete Olin, Kjeld Sørensen, Tine Riegels, Jakob Dam Neperus, Mar�n Rise, Frank 
Christensen, Dite Winslev. 

1. Godkendelse af referat fra kons�tuerende bestyrelsesmøde.  

Referatet fra kons�tuerende bestyrelsesmøde d. 5.10.23 godkendt. 

2. Status regnskab. 

Kjeld gav orientering om foreningens økonomi.  

Foreningen har fået kr. 107.000 i anlægsmidler fra Holbæk kommune som et engangsbeløb.  

Foruden anlægsmidlerne er kassebeholdningen i foreningen 27.581 kr., samlet er beløbet 134.581 kr. 

3. Fælles drø�elser om forventninger �l arbejdet i bestyrelse, herunder opgaver som 

vil være spændende at arbejde med, og hvad der er knap så spændende. 

Der var en god drø�else imellem alle bestyrelsens medlemmer. Samlet har bestyrelsen forventninger om 
opmærksomhed på følgende punkter 

• Gerne vil gøre en forskel for Tølløse by 
• Trafiksikkerhed i byen 
• Have opmærksomhed på de unge i Tølløse. Der er �dligere gjort opmærksom på at der mangler 

noget for de unge i Tølløse, �l kultur og fri�d i Holbæk kommune. 
• Have opmærksomhed på byens vedligehold. 

4. Opsamling fra generalforsamling  

Flemming orienterede om, at der er kommet posi�v feedback på generalforsamlingen, både på formen og 
det flote fremmøde. 

5. Kommunika�on/hjemmeside. 

Rikke har været i dialog med S�na fra Tølløse Erhvervsforum om kommunika�onspla�orme i Tølløse 
generelt. S�na og Rikke har en ide om at lave en fælles hjemmeside (noget a la AOK), hvor der kan linkes �l 
foreninger, hjemmesider/ Facebook sider osv. Her kan også være en fælles ak�vitetskalender. 

Det a�altes, at S�na og Rikke arbejder videre med ideen og tager punktet op igen ved næste møde.  Det 
foreslås at undersøge, om der evt. kan søges om fonde �l en projektperiode. 

6. Forespørgsel fra Tølløse Streetzone. Se vedlagte bilag 

Tølløse Streetzone ansøger om midler som en del af den lokale opbakning. Der var en drø�else af projektet, 
særligt ligges der vægt på, at en del af fundraising-strategien er at skaffe økonomisk lokal opbakning, inden 
større fonde ansøges. 



Det beslutes at støte projektet med kr. 50.000 fra de anlægsmidler, der er givet af Holbæk kommune. 

Projektet støtes, fordi det er �l en målgruppe bestyrelsen �dligere selv har gjort opmærksom på, da 
bestyrelsen indgav input �l ny kultur og fri�ds poli�k i Holbæk Kommune.  

7. Juletræstænding søndag den 26. november 2023  

Diverse planlægning �l dagen drø�es. 

Mar�n og S�na fra Tølløse Erhvervsforum kom med en forespørgsel �l belysning på det gamle posthus og 
nye lys �l juletræet. Der ønskes på sigt at lave belysning ved alle indfaldsveje i Tølløse. I år startes med det 
gamle posthus. 

Juletræslys er indkøbt sidste år, derfor ønsker vi at fortsæte med de lys i år.   

8. Affaldsindsamling 2024 i uge 15 fra den 8. �l 14 april 2024 

Kjeld orienterer om affaldsindsamling i 2024. 

9. Færdiggørelse af flagalleen på Tølløsevej  

Fors har genetableret hullerne �l flagstænger på Kvarmløsevej.  

Vi arbejder på at få Holbæk kommune �l at genetablere hullerne �l flagstænger på Tølløsevej. 

Kjeld orienterede om, at der kommer to bump på kvarmløsevej �l foråret. Det kan ikke laves før.  

10. Mødedatoer 2024  

Grundet ny bestyrelse beslutes det at planlægge et ekstra møde i år. 

D. 10.1.24 kl. 19-21 

D. 12.3.24 kl. 19 �l 21 

D. 6.5.24 kl. 19 �l 21 

D. 5.9.24 kl. 19 �l 21 

Generalforsamling d. 3.10.24 kl. 19 

D. 12.11.24 kl. 19 �l 21 

11. Trafikforholdene i Tølløse  

Mete orienterede om et telefonmøde med Andreas fra Holbæk kommune. Der arbejdes mod at hele 
Tølløse, på nær indfaldsvejene, bliver gjort �l 40 km/t zone. 

Der skal lukkes af ved Sejrgårdsvej mod Tølløsevej. Det gøres med betonklods snarest, det bliver dog ikke 
permanent, før pladsen mellem No 1 og Sejrgårdsvej etableres. 

Der skal lukkes af ved Møllevej fra Vestergade. 

Ved Tølløse Skole er der etableret ”kiss and ride” på sløjfen ud mod Tølløsevej. Info er sendt ud fra 
skoleleder �l alle forældre på Aula. 

Derudover overvejes der forskellige �ltage ved Vestergade. 



12. Tølløse by 150-års jubilæum  

Keld og Frank orienterede om arbejdet med jubilæumsåret for Tølløse som sta�onsby. Den nedsate 
arbejdsgruppe har mange ideer. 

Der bliver lavet en fælleskalender/eventkatalog. 

13.Evt. 

Mete orienterede om de 3 pladser i byen (Oasen, Pladsen ved Brugsen og Shrek legepladsen), som skal 
byfornyes og arbejdet med det. Holbæk Kommune har sat projekt bytorv i udbud ( pladsen ved Brugsen). 

Punkter �l kommende møde: 

• Velkomstsarrangement for nye borgere i Tølløse by.  

• Info fra fællesmøde med Holbæk Kommunes 18 lokalfora. 

 

Ref. Rikke Bro 


